## 企業員工優惠 Corporate Staff Offer

優惠期至: 30/09/2025 Offer Valid till:

<b>4G基本月費</b> 4G Basic Monthly Plan	三地數據共用 Tri-city Sharing Data		
	<sup>Mop</sup> <b>38</b>	<b>**\$58</b>	<b>*********</b>
<b>數據用量</b> Data Usage	5 <sub>GB</sub>	<b>10</b> GB	<b>20</b> GB
<b>澳港共用話音分鐘</b> Macau-HK Sharing Voice Minutes	網內Intra <b>1600分鐘</b> Mins 網外Inter <b>1600分鐘</b> Mins	網內Intra1600分鐘Mins 網外Inter1600分鐘Mins	網內Intra 1600分鐘Mins 網外Inter 1600分鐘Mins
中港IDD通話分鐘 Mainland China-HK Sharing Voice Minutes	50分鐘 Minutes	100分鐘 Minutes	100分鐘 Minutes
中國漫遊語音分鐘 Mainland China Roaming Voice Minutes	50分鐘 Minutes	100分鐘 Minutes	100分鐘 Minutes
網內短訊 Macau-HK Intra SMS	無限 Unlimited		
免費增值服務 Free VAS	來電顯示、全套來電轉駁、來電等候、電話會議、留言信箱 Caller Number Display, Call Waiting, Call Forward Bundle, Conference Call, Voice Mail		
<b>合約期(月)</b> Contract Period (Month)	24		







**貓頭鷹全速任用數據** Owl Hour Full Speed Unlimited Data

## мор\$**28**/月 month



Victor Luo WhatsApp: Wechat: 6222 2210



條款及細則 Terms & Conditions

1) 此優惠不適用於一般鬥市,僅限指定機構客戶。2) 當到違計劃月費上限時,流動數據服務將被暂時上額。所有客戶均可透過「易充值」購買額外流動數據用量。有關購買「易充值」詳情,请參閱https://www.three.com.mo /pags/4G-topup-process。3) 澳港共用話音分鐘泛指3名戶於澳門/香港接聽或致電澳門/香港之電話號碼。4) 網內話音泛指3客戶於澳門/香港接聽或致電澳門/香港之3澳門客戶電話號碼。網外話音泛指3客戶於澳門/香港接聽或 致電澳門/香港之其他網絡電話鏡碼。5) 香港漫遊通話及香港漫遊數據服務由3香港提供,中歐漫遊通話及中圖漫遊數據服務由中國聯通提供,客戶須選用3香港及中國聯通之網絡服務。如使用其他網絡供應將投個別/臺遊服務收 費。6) 網內超訊送指3客戶於澳門/香港發遊類紅至3澳門客戶。7) 鐵頭產全裡任用教練適用於每日00:00-07:00。詳情請參閱Inttps://www.three.com.mo /plan/owlhour & 8) 內地電話號而可以發發語L及發展來電於澳門/香港/ 港/中國內地以外地區接收來電按標準漫遊收費計算)。僅惠僅限新申請及優惠期後收費MOP\$18/月。「澳港通一卡兩號」、「澳中通一卡兩號」、「內地副號服務」不可同時使用。使用「內地副號服務」需進行實名認證,詳情請參閱 https://www.three.com.mo/plan/chinanumber 9) 當優惠合約期完結卷相關語外優惠項目將予停止,而收費將以正價基本服務月費計算。基本月費計劃詳情請參閱 https://www.three.com.mo/plan/4gtarff + 所有月費的通話時 間及以通話時間收費之增值服務收費均以分鐘為單位。所以不足一分鐘的通話作為一分鐘計算。• 所有作合這澳門服務使用政策。• 更多優惠計劃內容之詳情,請向3門市店員或致電3客戶服務熟練虛詢。• 優惠如有更改,絕不 另行通知,和記電話 (澳門)有限公司保羅最終決定權。•中、英文本若有文裏上之分說,概以中文為準。

1. Offer is not applicable to retail customers and exclusive for selected organization customers. 2. When the charge fee reaches the maximum monthly fee, data service shall be temperately suspended. All plan user can buy additional data via top up service, please refer to https://www.three.com.mo/pags/4G-topup-process. 3.Macau-HK Sharing Voice Minutes refers to incoming calls and outgoing calls which 3customer in Macau/HK received from /made to Macau/HK and the received from /made to Macau/HK and to Macau/HK and the received from /made to Macau/HK and to Macau/HK and the maximum monthly fee, data service is provided by China Unicom. Customers are required to use network service of 3HK and China roaming data and China roaming aitime service is provided by China Unicom. Customers are required to use network service of 3HK and China Unicom. Otherwise standard roaming rate will apply for using other operators. 6.1htra SMS refers to SMS which 3customer in Macau/HK sends to 3customers. 7.0w Hour full speed unlimited data is applicable for 00:00-07:00 daily. Usage details plaser refers to intros/HK sends to 3customers. 7.0w Hour full speed unlimited data is applicable for 00:00-07:00 daily. Usage details plaser refers to mothly Mobrs 18 after 6 months. Each number can only apply for either The Macau/HK card-2-Numbers, the Macau-China 1-Card-2-Numbers or the China Number Service required teal-name registration only and lease refers to https://www.three.com.molplan/chinarumber. Shud the extra SIM cards required the whate wells exclusers timute. 4.4I usage is subjected to 3Macau Service Dasee after to three.com molplan/datinff. Tall-Advise time consumption of any call and talk time charge below-HK to charge wells evolues, the monthly fore will be charged iffor values after calls received on the call service required teal-name registration on the call services. The China Number se

## 

Corporate Special Handset Plan FREE handset as low as MOP58/month

	FUN享三地計劃	FUN Sharing Tri-city Plar	新上台/轉台 New number / Cort-in
月費計劃 Monthly Fee	<b>**58</b>	<b>**78</b>	<b>**98</b>
<b>三地共用數據用量</b> Tri-city Sharing Data Usage	<b>3GB</b> + 無憂上網。 Worry-Free Data Usage	5GB+ 無憂上網 <sup>3</sup> 😒 Worry-Free Data Usage	<b>8GB</b> + 無憂上網 <sup>3</sup> Worry-Free Data Usage
三地共用語音分鐘 Tri-city Sharing Voice Minutes	500分鐘 Minutes	800分鐘 Minutes	500分鐘 Minutes
	Redmi 14	IC (256GB)	
上台機價+機價預繳 Handset Price + Prepayment	<b>****</b>		
	Samsung /	A16 (128GB)	
上台機價+機價預繳 Handset Price + Prepayment			\$0+ \$1632
澳港網內文字短訊 Macau-HK Intra SMS	無限 Unlimited		
免費增值服務 Free VAS	來電顯示、全套來電轉駁、來電等候、電話會議、留言信箱 Caller Number Display, Call Waiting, Call Forward Bundle, Conference Call, Voice Mail		
<b>合約期(月)</b> Contract Period (Month)	24		

推薦增值服務 Recommended Value Added Services



**貓頭鷹全速任用數據** Owl Hour Full Speed Unlimited Data

## *мо*р\$**8**/月 month

(原價original MOP\$28)^







條款及細則 Terms & Conditions

1. 客戶須選購指定的月費計劃("本服務")及支付相關預繳。2. 香港漫遊數據及香港漫遊通話服務由3香港提供,中國漫遊數據服務由中國聯通提供,客戶須選用3香港及中國聯通之網絡服務,如使用其他網絡供應商 將按個別之漫遊服務收費。3. 「無憂上網」將於基本數據用完後提供無限量且速度不低於384Kbps之限速數據。4. 所有客戶均可透過「易充值」購買額外流動數據用量。5. 三地共用語音(視像通話泛指3客戶於澳 門/香港/中國內地程聽或 致電澳門/香港/中國內地電話號碼。語音通話其後劃一MOP 80.25/分鐘。6. 網內短訊泛指3客戶於澳門/香港發送起訊至3澳門客戶。7. 中國邊遊分鐘泛指3客戶於內地提觸/致電澳 門/香港/中國內地電話號碼。其後將按標準國際長途/漫遊通話收費計算。8. 當優惠合約期完結後相關部外優惠項目將予停止,而收費將以正價基本服務月費計算。基本月費計劃詳情請參閱3澳門網站。 •所有月費 的通話時間及以通話時間收費之增值服務收費均以分鐘為單位。所以不足一分鐘的通話作為一分鐘計算。 •所有使用量須符合3澳門服務使用政策。 •更多優惠計劃內容之評情,請向3門市店員或致電3客戶服務熟線 查詢。 •優惠如有更改,恕不另行通知,和記電話(澳門)有限公司保留最終決定權。 •中、英文本若有文義上之分歧,概以中文為準。^月ens尊多優惠,詳情請聯絡銷售人員。

1. Customer is required to subscribe to designated monthly plan (the "Service") with designated prepayment amount. 2. HK roaming data and HK roaming airtime services are provided by 3HK. China roaming data service is provided by China Unicom. Customers are required to use network service of 3HK and China Unicom. Otherwise standard roaming rate will apply for using other operators. 3. " Worry-Free Data Usage" will provide infinite data amount at HrMtiling speed not be sthan 384kbps upon basic data usage is fully consumed. A All plan user can buy additional data via to up us service. 5. Tri-(15 Sharing Voice) Video minute refers to incoming calls and outgoing calls which 3customer in Macau/ HK Manal And China roaming at the service is fully consumed. A All plan was can buy additional data via to up us service. 5. Tri-(15 Sharing Voice) Video minute refers to incoming calls and outgoing calls which 3customer in Macau/ HK Manal And China number. MOP \$0.25/mins will be charged at or voice minutes if customers finished their entitlement on the monthly plan. 6. Intra SMS refers to SMS which 3customer in Macau/ HK Sends to 3customers. 7. China Roaming Voice minute refers to incoming calls received from Macau/HK, China mobile number in China. Standard China Roaming Voice Mins charges of 3Macau will apply if customers finish their free entitlement on the monthly plan. 8. Standard Intri Mill be charged atter promotional contract expired / ended. Plases refer 3Macau weshte. - Talk time consumption of any call and talk time chargeable value will be contedere will be contedere will be contender will be charged in the charged atter will apply if customers finish their free entitlement on the monthly plan. 8. Standard Intri Mill be charged atter promotional contract expired / ended. Plases refer 3Macau weshte. - Talk time consumption of any call and talk time chargeable value-added service will be contender will be contender will be contender will be contend will be contend will be contend will be contend will b